
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 12.12.2012 

 
Starosta obce                                Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce Likavka           Mgr. Janka Pavlíková 
Prednosta OcÚ Likavka                    Ing. arch. Iveta Hatalová 
Prítomní poslanci OZ: Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. Jaromír 
Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková 
Ospravedlnený: Mgr. Peter Brtko 
Prizvaný: Ing. Jozef Maga – riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka 
 

 

Program rokovania:  
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Kontrola uznesenia z ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Likavka č. 11/2012 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
4. Návrh Všeobecne záväzného naradenia obce Likavka č. 12/2012 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013. 
5. Prenájom priestorov v Základnej škole s materskou školou. 
6. Dotácie z rozpočtu obce. 
7. Rozpočet obce na rok 2013 – 2015. 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2012.  
9. Informácie starostu obce. 
10. Interpelácie poslancov OZ. 
11. Diskusia. 
12. Záver. 
          
K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal prítomných a 
konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané v zmysle § 13 ods. 
č písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
a že je prítomná 3/5-nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie VZN. Informoval, že 
Mgr. P. Brtko sa ospravedlnil. Starosta obce navrhol Ing. D. Štefaničiaka za predsedu návrhovej 
komisie a Ing. M. Šventu a p. J. Peniaka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril 
diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 79/2012 a). 
Hlasovanie: 8-0-0 
Starosta obce navrhol za zapisovateľa Ing. arch. Ivetu Hatalovú – prednostku OcÚ a za 
overovateľov zápisnice JUDr. J. Pavlíka a Mgr. V. Kloptu. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 79/2012 b). 
Hlasovanie: 8-0-0 
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 
79/2012 c). 
Hlasovanie: 8–0-0 
 
K bodu č. 2: Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonala hlavná kontrolórka obce. Prednostka 
OcÚ doplnila vyjadrenie stavebného úradu k výstavbe garáže pri ZŠ s MŠ. Starosta obce doplnil 
analýzu nákladov na vývoz TKO. Najlacnejšie vychádza, ak si obec vývoz robí sama, v porovnaní 
s vývozom TKO prostredníctvo Technických služieb Ružomberok, a. s. alebo OZO Liptovský 
Mikuláš, a. s.. Ďalej oboznámil OZ s prijatými systémovým opatrením k postupu vymáhania 
pohľadávok. Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Klopta povedal, že snahou analýzy bolo zistiť 



efektívnosť vývozu odpadu vlastnými zdrojmi a porovnať s externými spoločnosťami. Poslanci OZ 
žiadali vyhlásiť v miestnom rozhlase upozornenie na to, čo sa môže dávať do smetných nádob 
a starosta obce vyhlásil, že pri vývoze TKO sa bude kontrolovať obsah nádob. Starosta obce 
ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 80/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0  
 
K bodu č. 3: Starosta obce otvoril diskusiu k návrhu VZN č. 11/2012. Ing. Švento navrhol, aby sa 
zvýšil daň za ubytovanie na 0,35 € na osobu a prenocovanie. OZ schválilo tento návrh. 
Hlasovanie: za - Ing. Peter Klačko, p. Igor Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. 
Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková 
proti: nikto 
zdržal sa: Mgr. Vladimír Klopta 
P. I. Marton navrhol prijať alt. č. 2 v prípade poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. OZ schválilo tento návrh. 
Hlasovanie: 8 – 0 - 0 
Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 81/2012.  
Hlasovanie: 8–0-0 
 
K bodu č. 4: Starosta obce otvoril diskusiu k návrhu VZN č 12/2012. Ing. Švento navrhol, aby sa 
v budúcnosti uvažovalo s úpravou platieb rodičov za MŠ, ŠKD a ŠJ. Starosta obce ukončil 
diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 82/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 5: Starosta obce otvoril diskusiu k prenájmu priestorov ZŠ s MŠ pre Centrum voľného 
času Elán Ružomberok, ktoré organizuje v obci krúžkovú činnosť pre žiakov. Bez diskusie. OZ 
prijalo uznesenie č. 83/2012 a).         
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č.834/2012 b). 
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č.834/2012 c). 
Hlasovanie: 8–0–0 
 
K bodu č. 6: Starosta obce otvoril diskusiu k dotáciám z rozpočtu obce. Poslanci OZ navrhli 
dotáciu pre OŠK Likavka vo výške 27.000.- € a z toho: poplatky SFZ – 1.535.- €, športová 
výstroj, dresy, kopačky – 2.860.-€, zakúpenie poťahov, lopt ičky – 210.-€, doprava 
– 4.900.-€, stravné – 2.005.-€, sieťky – 90.-€, propagácia, plagáty – 100.-€, mzdy, 
odvody, daň – 6.400.-€, telefón – 500.-€, elektrická energia – 2.600.-€, réžia – 
5.800.-€. OZ prijalo uznesenie č. 84/2012a) bod 1. 
Hlasovanie: 8–0–0 
Poslanci OZ navrhli dotáciu pre OZ METENÍCI vo výške 1.000.- €. OZ prijalo uznesenie č. 
84/2012a) bod 2. 
Hlasovanie: 8–0–0 
Poslanci OZ navrhli dotáciu pre eRko – HKSD OC LIPTOV vo výške 300.- €. OZ prijalo 
uznesenie č. 84/2012a) bod 3. 
Hlasovanie: 8–0–0 
Poslanci OZ navrhli dotáciu pre Dedinskú folklórnu skupinu LIKAVA vo výške 1.700.- €. OZ 
prijalo uznesenie č. 84/2012a) bod 4. 
Hlasovanie: 8–0–0 
Poslanci OZ neschválili dotáciu pre LODNOMODELÁRSKY KLUB Likavka dotáciu z rozpočtu 
obce. OZ prijalo uznesenie č. 84/2012b) bod 1. 

 



Hlasovanie: 8–0–0 
Poslanci OZ neschválili dotáciu pre Slovenský zväz chovateľov ZO Likavka dotáciu z rozpočtu 
obce. OZ prijalo uznesenie č. 84/2012b) bod 2. 
Hlasovanie: 8–0–0 
Ing. Švento navrhol stiahnuť z rokovania OZ žiadosti o dotácie na krúžkovú činnosť. OZ prijalo 
uznesenie č. 85/2012. 
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 86/2012. 
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 87/2012. 
Hlasovanie: 8–0–0 
   
K bodu č. 7: Starosta obce otvoril diskusiu k návrhu rozpočtu na roky 2013 – 2015. Mgr. V. 
Klopta tlmočil záver z rokovania Finančnej komisie, ktorá odporučila rozpočet schváliť. JUDr. J. 
Pavlík navrhol znížiť výdavky o 200.- € na webovú stránku obce, o 3.500.- € na požiarnu ochranu 
a o tieto sumy zvýšiť výdavky na opravu miestnych komunikácií. ďalej navrhol prerozdeliť 
výdavky na prevádzku športového areálu nasledovne: mzdy – 4.800.- €, odvody - 1.700.- €, 
energie, voda – 5.000 .- €, materiál – 5.500.- €, dopravné – 700.- €, rutinná a štandardná údržba – 
300.- €, služby – 2.000.- €. Mgr. V. Klopta navrhol, aby sa nebudoval chodník na ul. J. Bellu a D. 
Kráľovenskej v celej dĺžke, nakoľko je potrebné zrekonštruovať chodník na ul. J. Hollého. P.  
Marton uviedol, že väčšina občanov z ul. D. Kráľovenskej si chodník neželá. Prednostka OcÚ 
doplnila návrh, ktorý vzišiel z rokovania mimoriadneho zastupiteľstva a to o kúpu budovy pre 
kultúrno-informačné centrum na ul. Pod hradom vo výške 15.000.- € a znížiť výdavky na chodníky 
o túto sumu, aby sa nezvyšovali celkové výdavky obce. Hlavná kontrolórka obce odporučila návrh 
rozpočtu schváliť. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 88/2012a) v znení 
návrhov z diskusie. 
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 88/2012 b). 
Hlasovanie: 8–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 88/2012 c). 
Hlasovanie: 8–0–0 
  
K bodu č. 8: Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 89/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 9: Starosta obce podal nasledovné informácie: 
Dňa 19.11.2012 sa uskutočnila obhliadka vodných tokov ohľadom údržby drevín, ktoré rastú na ich 
brehoch. 
Bol podpísaný dodatok k zmluve o zásobovaní plynom s SPP so zľavou na cene o 18,4 %. 
Bola prevedená oprava miestneho rozhlasu /2 reproduktory opravené, 4 reproduktory vymenené/. 
Investičná riaditeľka Národnej diaľničnej spoločnosti Ing. Chomová prisľúbila starostovi stretnutie. 
Za posledné obdobie boli vykonané nasledovné práce – premiestnenie prenosných garáží ku 
hasičskej zbrojnici, zatepľovanie dielne, výmena dopravných značiek, začala sa zimná údržba ciest.  
Starosta obce odovzdal poslancom OZ harmonogram rokovaní OZ v roku 2013.  
OZ schválilo uznesenie č. 90/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 10: Poslanci OZ podali nasledovné interpelácie: 
Mgr. Klopta navrhol, aby sa pri riešení negatívnych vplyvov dopravy na rodinné domy pozdĺž 
štátnej cesty I/59 pristúpilo k medializácii. Starosta obce informoval, že navštívil námestníka 



riaditeľa IVSC v Žiline, ktorý vyhlásil, že rekonštrukcia problematického úseku bude zaradená do 
investičného plánu roku 2013. Ing. Štefaničiak upozornil na potrebu doplnenia zariadenia pre 
školskú jedáleň. Starosta ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 91/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 11: Starosta obce otvoril diskusiu. Ing. Švento sa informoval, ako postupovať pri 
zisťovaní neznámych vlastníkov pozemkov. Prednostka OcÚ uviedla, že p. Majková pomáhala 
Geoplánu Poprad pri vyhľadávaní neznámych dedičov pozemkov. Starosta obce ukončil diskusiu.  
OZ prijalo uznesenie č. 92/2012. 
Hlasovanie: 8-0-0 
 
K bodu č. 12: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
 
  
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.    JUDr. Jaromír Pavlík, v. r.               Ing. Marián Javorka, v. r. 
      prednostka OcÚ                                overovateľ                                        starosta obce 
                 
 
                                                    Mgr. Vladimír Klopta, v. r. 

 

                                                                 overovateľ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
  
  
  
  
 
  
  
  
 
  



 


